



中华人民共和国国家认证认可监督管理局

Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China

塞尔维亚肉类生产企业在华注册名单 (2018年4月20日更新)

序号 No.	注册编号 Approval No.	企业名称 Name of Plant	企业地址 Address of Plant	生产方式 Activities	注册品种 Products for Approval	备注 Remark
1	RS643	DJURDJEVIC	Radna Zona no. 1, Subotiste, Pecinci Serbia	屠宰、分割、冷藏 Slaughterhouse Cutting plant Cold store	冷冻羊肉产品	
2	RS1	YUHOR a.d.	KABLOVSVCA BB,35000 JAGODINA, SERBIA	屠宰、分割、冷藏 Slaughterhouse Cutting plant Cold store	冷冻牛肉 Frozen Beef	2018年4月20 日起,批准其在 华注册。
3	RS127	AD "NEOPLANTA" Meat Industry	21000 NOVI SAD PRIMORSKA 90	屠宰、分割、冷藏 Slaughterhouse Cutting plant Cold store	冷冻牛肉 Frozen Beef	2018年4月20 日起,批准其在 华注册。



中华人民共和国国家认证认可监督管理局

Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China

塞尔维亚肉类生产企业在华注册名单 (2018年4月20日更新)

序号 No.	注册编号 Approval No.	企业名称 Name of Plant	企业地址 Address of Plant	生产方式 Activities	注册品种 Products for Approval	备注 Remark
4	RS643	DJURDJEVIC	Radna Zona no. 1, Subotiste, Pecinci Serbia	屠宰、分割、冷藏 Slaughterhouse Cutting plant Cold store	冷冻牛肉 Frozen Beef	2018年4月20日起,批准其在华注册。

备注:

1、根据议定书:冷冻羊肉产品指带骨羊肉或/和剔骨羊肉,不包括内脏。

According to protocol: Frozen Lamb refers to the bone-in or/and boneless of slaughtered sheep excluding offal.

2、冷冻牛肉指冷冻剔骨和带骨可食用牛肉(牛经宰杀、放血后除去毛、内脏、头尾及四肢(腕及关节以下)后的骨骼肌,不包括横膈肌、碎肉、下脚料、机械分离肉及其他副产品)。

Comment: Frozen Beef refers to frozen deboned or bone-in bovine skeletal muscles from which the hair(fur), viscera, head, oxtail and feet (below ankle and wrist) are removed after slaughter and bleed. The tonic tissue (diaphragm), trimmings, scrap, mechanically separated meat and other byproducts are also required to be removed.